

EXPLORE THE WORLD HERITAGE
湄江假期
MEKONG
DISCOVERY™

4D3N

富国岛 + 四岛游

PHU QUOC + FOUR ISLAND TOUR

Tour Code: VPA



Vietnam
越南



行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



May Rut Island
梅茹岛



Khu Tuong Pepper Farm
儂区胡椒园

SCHEDULE:

D1 ARRIVAL ✈️ PHU QUOC
(MOB/D)

- Khu Tuong Pepper Farm
- Ham Ninh Fishing Village
- Phu Quoc Prison
- An Thoi Local Market

D2 PHU QUOC 🚌
FOUR ISLAND TOUR (B/L/D)

- Proceed to An Thoi Port for visit Four Island as below (Include Snorkelling equipment),
 - * Pineapple Island (Hon Thom Island)
 - * Fingernail Island
 - * Dam Ngang Island
 - * May Rut Island
- After Lunch continue Visit,
 - Sao Beach
 - Pearl Shop
 - Phu Quoc Night Market

D3 PHU QUOC
(B/-/-)

- Free at Leisure

D4 PHU QUOC 🚌
DEPARTURE
(B/MOB)



Hotel 3 Nights :

- Local 5* Hotel
- Muong Thanh Luxury Phu Quoc
- Hotel or similar class x3 Nights

TOURIST ATTRACTIONS:

PHU QUOC

- ◆ **Khu Tuong Pepper Farm** - Famous territory for pepper in Phu Quoc.
- ◆ **Ham Ninh Fishing Village** - is an ideal locale for foreign visitors looking to experience the daily life of local fishermen as well as authentic regional dishes at affordable prices. Widely known as one of the oldest villages on Phu Quoc Island, its residents' main sources of income include diving for pearls and sea cucumbers, fishing and, in recent years, selling handmade souvenirs and seafood delicacies to tourist.
- ◆ **Phu Quoc Prison** - Being a prison built by the French colonialist to imprison Vietnamese people which was known as Coconut Tree Prison, in 1967, Saigon Government rebuilt the Coconut Tree Prison into Phu Quoc communist prisoner prison in an area of 400ha, also known as Phu Quoc war prisoner prison, or Phu Quoc prison. This was the largest place to keep communist soldiers in the South with more than 32,000 prisoners.
- ◆ **Pineapple Island (Hon Thom Island)** - is a wonderful island to visit. It's the largest and most beautiful island of Hon Thom district of An Thoi archipelago. This island is located in the south of Phu Quoc , is a place to enjoy wild nature even though its infrastructure has been developing rapidly. If you want to take great pictures, the coconut fields and the rock cliffs can provide decent backgrounds. The best thing about Hon Thom is the clean, blue beaches.
- ◆ **Fingernail Island** - is one of Vietnam's best beaches. With soft white sand, turquoise water, and coral teeming with life this is one beach you have to visit while you are here on Phu Quoc!
- ◆ **Dam Ngang Island** - also called Gam Ghi Island is famous for ravishingly beautiful coral reefs. From a distance, Dam Ngang Island is surrounded by rocks with bizarre shapes carved by the wind and waves. It is still very wild and owns several untouched beaches. You can swim as much as you wish in the blue cool water.
- ◆ **May Rut Island** - is located at An Thoi archipelago on Phu Quoc island. It is one of the most beautiful island with long white sand beach, blue, crystal water and amazing view to ocean. It is one of a must to vist for every tourist come to Phu Quoc island. The beach here is very picturesque and you feel like you are truly in paradise. The sand here is white and powdery and the ocean is clean and blueish green in color. Even though it is small, it is one of Phu Quoc's best beaches and it is still relatively unknown.
- ◆ **Sao Beach** - is situated in An Thoi Town, Phu Quoc island district, Kien Giang province, Vietnam. This is one of the most beautiful beaches in Phu Quoc Island with smooth white sand crescent-shaped which is limited by rocky headlands protruding into the sea. Setting foot on Bai Sao Beach, tourists will find ecstatic with the unspoiled beauty of the beach along with white sand stretching, quiet clear blue sea water all year round.





Dam Ngang Island
野鸽岛



Phu Quoc
富国岛

精简行程:

第一天 抵达 ✈️ 富国岛 (机上用餐/晚)

- 像区胡椒园
- 涵宁渔村
- 富国岛监狱
- 安泰市场

第二天 富国岛 🚗 四岛游 (早/午/晚)

- 出发前往安泰码头游览以下四岛屿 (含浮潜用具),
 - * 菠萝岛(香岛)
 - * 指甲岛
 - * 野鸽岛
 - * 梅茹岛

午餐后前往,

- 星滩
- 珍珠店
- 富国岛夜市

第三天 富国岛 (早/-/-)

- 自由活动

第四天 富国岛 ✈️ 回程 (早/机上用餐)



酒店住宿3晚:

当地5*酒店

- 富国岛奢华孟青酒店或同级 x3晚

观光景点:

会安

- ◆ **像区胡椒园** - 富国胡椒比其他种植胡椒园更加出名, 是富国岛的重要支柱产业。
- ◆ **涵宁渔村** - 富国岛著名的渔村码头, 位于富国岛的东南方向, 当地渔民出海打渔就在这个地方上岸, 新鲜打捞上来的海鲜就在这里完成分拣和交易, 回港的小渔船静静飘荡在海湾, 你可以感受到当地渔民生活的宁静安详和美好。
- ◆ **富国岛监狱** - 于1949年由法国殖民者修建, 森然屹立, 诉说着越南那段动荡沧桑的历史。据记载, 印度支那战争期间, 这里曾关押过4万多名越南士兵和政界人士。今时今日, 这里成为了战争博物馆, 也是这座岛上的地标性历史建筑。监狱里还有过去存放的刑具, 向我们详述野蛮的战争罪行, 还展示着当时被羁押者的照片。
- ◆ **菠萝岛(香岛)** - 菠萝岛也称至为香岛, 位于越南富国岛南岛的安泰小镇, 面积5.7平方公里。人们将它称作是像一颗充满魅力的珍珠。海水干净清澈的香岛正适合出游了啦。这是拥有所有的一切让你惊叹的海滩。
- ◆ **指甲岛** - 位于富国岛南方的指甲岛以蔚蓝海水和白洁沙滩以及绿油油的椰树而闻名, 极具浪漫之美。
- ◆ **野鸽岛** - 探访西海风景优美的静谧岛屿。位于富国岛南部的安泰群岛上。对于那些喜欢富国岛的原始自然的人来说, 野鸽岛是让你享受阳光灿烂的假期的理想的下榻之地。给你完美的时刻让自己沉浸在富国岛天堂。
- ◆ **梅茹岛** - 距离安泰镇往西南处约10公里。梅茹岛拥有原始之美的海滩, 白细沙滩, 银色浪花, 这里适合爱宁静空间的游客。海水特别清澈, 特别深蓝, 让人一看就有想拥抱它的感觉。
- ◆ **星滩** - 位于富国岛南侧。这里的沙如水晶般白, 而水则清可见底。这里的早上静悄悄的, 到了中午则是一派热闹景象。许多外国游客喜欢整天在沙滩上晒太阳。他们把这里比作美国的夏威夷和印尼巴厘岛。



Ham Ninh Fishing Village
涵宁渔村

· 富国岛 PHU QUOC ·



货币 Currency 	VIETNAMESE DONG - VND US DOLLAR - USD 越南盾 - VND 美金 - USD	信用卡 Credit Card 	* 许多信用卡在越南都能通行 * Credit cards are used widely in Vietnam
货币兑换率 Exchange Rate 	10000 VND = MYR 2 1 USD = MYR 4.5 10000 盾 = 马币 2 1 美元 = 马币 4.5 <small>*Subject to currency of the day* "以当天汇率为准"</small>	拨号代码 Dial Code 	VIETNAM : +84 越南 : +84
电压 Voltage 	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	Type A - 2 pin Type B - 2 round pin A - 两脚扁型 B - 两脚圆型
时差 Time Different 	Vietnam (Phu Quoc) - Malaysia is 1 hour ahead of Vietnam 越南 (富国岛) 标准时差慢 马来西亚 时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 18°C - 35°C <small>*Subject to weather of the day* "以当天天气报告为准"</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A320</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

